
Referat fra Styremøte 03.04.2024

Møtedetaljer

Tidspunkt 03.04.2024 Kl. 19:00 ‐ 21:00

Møteleder Bård Øyvind Opland

Referent Per Amundsen

Sted Flerbrukshallen

Tilstede Caroline Strand,  Hege Lundring,  Bård Øyvind Opland,  Frode Ander,  Per Amundsen  

Ikke tilstede Yngve Hasselberg,  Stian Mundal Grøndahl  

Agenda

1 Godkjenning av referat styremøte 26. februar 2024.

2 Office365 Skogmo Vel

3 Gartnertjenester.

4 Større bod ved barnehagen.

5 Innkjøp av gressklipper.

6 Brøyteavtale med Skogmokanten Sameie.

7 Friområdet ved Skogmotoppen 11.

8 Skogspleie 2024

9 Eventuelt

Referat



1. Godkjenning av referat styremøte 26. februar 2024.
Møtepunktnummer: 03.04.2024/1

Referat godkjent.

2. Office365 Skogmo Vel
Møtepunktnummer: 03.04.2024/2

Ander informerer.

Ander holdt en kort opplæringsøkt.

3. Gartnertjenester.
Møtepunktnummer: 03.04.2024/3

Hvordan skal vi gå frem for å rekruttere noen til posten? Hvor kan vi anonnsere?

Budsjettert beløp er 50 000 kroner. Styret ser for seg å tilby anslagsvis 250 kr i timelønn noe som gir 200 klokketimer. Problemet
har vist seg å være det å få tak i noen som vil ta på seg oppgaven. Styreleder utarbeider en annonsetekst som deles med
styremedlemmene. Alle styremedlemmer prøver å komme opp med forslag til steder å publisere teksten. Styret er enig i at
saken med innkjøp av gressklipper er avhengig av at foreningen får tak i en egnet person.

4. Større bod ved barnehagen.
Møtepunktnummer: 03.04.2024/4

Det er ønskelig å prøve å vedta type bod, planlegge for eventuell bestilling og bygging/montering.

Behovet for større bod er litt avhengig om det kjøpes inn gressklipper. Dog trenger vi mer plass enn dagens bod har pga blant
annet volleyballutstyr. Prefabrikerte varianter i størrelsesorden 12‐25 kvm anses mest interessant. Nettsøk viser at det skal være
mulig å finne varianter fra 25‐70 tusen kroner. Budsjettert beløp er 50 tusen. Å søke tilskudd vil være aktuelt i denne saken. Å
sørge for at snøbrøyters arbeidsforhold ikke blir ødelagt må også tas med i vurderingene. Styreleder kontakter kommunen for å
avklare restriksjoner for bygging på tomten.

5. Innkjøp av gressklipper.
Møtepunktnummer: 03.04.2024/5

Vi har mottatt tilbud på å kjøpe en brukt gressklipper fra egne medlemmer med nylig byttede reimer og kniver:
"Vi byttet reimer og kniver i fjor.
Ny koster nå 40’
Vi ønsker 25’ for den. Har gått veldig få timer!
Er en Husqvarna R213C"

Eller kjøpe en ny?

Innkjøp av gressklipper er litt avhengig av at foreningen får tak i en person til å fylle gartnerrollen. Styret er enig i at tilbudet fra
egne medlemmer skal vurderes først og at maskinen skal gjennomgå en teknisk vurdering før et eventuelt innkjøp.



6. Brøyteavtale med Skogmokanten Sameie.
Møtepunktnummer: 03.04.2024/6

Styreleder har kontaktet sameiet med forespørsel om forhandlinger.
Avklare ordlyd og innhold.

Styreleder har utarbeidet et forslag til avtale som ble bearbeidet under møtet. Styret er enig i at avtalen kan oversendes.

7. Friområdet ved Skogmotoppen 11.
Møtepunktnummer: 03.04.2024/7

Innspill fra medlem angående muligheter for å få en egen container til stedet slik at kratt og kvist kan ryddes.
Kan eventuelt gjennomføres som en særskilt innsats. under dugnad eller av arborist/trehugger?

Styret ser behovet for å rydde på området. Styret undersøker pris på leie av bensindrevet fliskutter. Hasselberg tar oppgaven,
frist 17.04. Formålet vil være å oppfordre nabolaget til å gjøre jobben dersom fliskutter stilles til disposisjon. Henger kan også
lånes ut dersom nabolaget finner det nødvendig. Styreleder melder tilbake til medlemmet.

8. Skogspleie 2024
Møtepunktnummer: 03.04.2024/8

Bør det lages en plan for trehugging/skogspleie for 2024?
Prioriteringsrekkefølge?
Hvilken aktør kan benyttes?

Styret er enig i følgende fremgangsmåte: Styret identfiserer områder for inspeksjon, trefellingskomiteen sørger for
gjennomføring av befaring med trehugger i løpet mai.

9. Eventuelt
Møtepunktnummer: 03.04.2024/9

1: Sjekke status på styresammensetning i brreg.no.

2: Bod ved vannpunkt i akebakken.

1: Endringsmeldingen er nå signert og under saksbehandling i brreg.no

2: Kommunen har meldt tilbake at boden bygges før sommeren.


